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Abstract (en)
The crown (40) has a bottom (42) and a skirt (44) defining an interior volume in which an elastically deformable element (50) is housed, and a stop
interposed between the elastically deformable element and the bottom of the crown to prevent a surface contact between the elastically deformable
element and the bottom. A releasing mechanism (46) comprises a rigid ring (60) integrated to the crown and cooperated with the elastically
deformable element.

Abstract (fr)
Couronne de remontage pour pièce d'horlogerie, cette couronne (40) comprenant un fond (42) et une jupe (44) qui délimite un volume intérieur
dans lequel est logé au moins un élément élastiquement déformable, la couronne (40) étant caractérisée en ce qu'il est prévu une butée interposée
entre l'élément élastiquement déformable (50) et le fond (42) de la couronne (40) pour éviter tout contact surfacique entre cet élément élastiquement
déformable (50) et ce fond (42).
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